



STYRELSEMÖTE 5 - 090921

Plats & Tid: Sportkaffet, klockan 18.⁰⁰
Närvarande: Lars Hedin, Thomas Liljeqvist, Pia Johansson, Lars-Erik Karlsson, Irene Sandberg & Lena Jansson
Frånvarande: Janne Eriksson, Minna Paajanen & Kenneth Andersson

AGENDA

1. Föregående protokoll & Att-Göra-Lista

Hedin började med att hälsa Lena, Irene & Lars-Erik välkomna in i styrelsen. Mycket roligt att vi nu är fulltaliga och att två stycken kommer från Norberg.

- Huvudtränare till HJ18 har löst sig med Nicklas Magnusson
Hedin kommer att kontakta de juniorer som gått från Per-Ols United till Kolarbyn för att fråga om anledningen. Inte för att vi skall stoppa de, men vi vill veta varför.
- Pia har kollat med Stefan Karlsson på VIBF om möjligheten att betala in pengarna direkt till domarnas konto istället för att betala kontant efter matchslut. Detta för att bli kommande förbi de nya reglerna om "Kassahantering". Det finns ett beslut som säger att föreningarna skall betala ut kontanter. Det säger även domarna själva.
Om skatteverket gör ändring i lagen så kan vi ändra "regeln" att utbetalningen skall gå via bank istället för kontant.
Stefan på förbundet är för en lösning med banköverföringar istället för kontant.
Lena påpekade även att vissa domare behöver kontanterna direkt för att kunna betala sina reskostnader (bensin).
- Anledningen till att det kom så få juniorer och tränare berodde på att det var tillsammans med seniorerna. När träningen nu kommit igång ordentligt är det många juniorer på träningen.
- Matcharrangörsansvarig har vi ännu ingen. De tillfrågade har tackat nej.
Heddan har några namn till på personer som han skall prata med.
Lars-Erik föreslog att vi skulle prata med Anders Söderlund (Iagledare HJ) om han kan hjälpa till att få fram en grupp inom föräldrarna till juniorernas matcher.
- Bertil Fredriksson har tagit på sig rollen. Han har fått uppgifter från Heddan.
Lars-Erik föreslog att Bertil tar kontakt med ansvarig i Skogsgymnastiken, Malte Wahlbäck, för gemensam planering för kommande säsonger
Maltes e-mailadress: malte@realtimeconsulting.se
Thomas pratar med Bertil.
- Avtalet med Intersport skrivs på den 22/9.
Intersport betalar sin kostnad för skylten i hallen med varor.
Avtalet innebär att Intersport ordnar tre klubbkvällar för föreningens medlemmar då det finns möjlighet att handla till rabatterade priser.
Det innebär även att våra medlemmar har möjlighet att köpa viss (innebandy)utrustning till reducerat pris. Intersport kommer att sätta upp vilka produkter detta avser.
Avtalet innebär även att vi handlar och trycker alla våra kläder på Intersport i Fagersta.
Det är klubbpriset som gäller.



2. Ekonomi

Ekonomin väldigt ansträngd p g a Sportcafés dåliga lönsamhet. Vi börjar dock få kontroll på det ekonomiska läget, men det krävs en hel del sanering innan ekonomin i föreningen kan kännas trygg.

3. Rapport från våra kommittéer

- Sponsorkommittén har i dagsläget tecknat avtal med fyra sargsponsorer och fyra skyltsponsorer.
Utöver detta har ytterligare fyra sponsorer sagt muntligen Ja, men de har ännu ej skrivit på kontraktet.
Dessutom har två sponsorer visat stort intresse av att vara med som sponsorer på våra overaller till nästa säsong.
- Utbildnings- & SISU ansvarig
Till denna säsong måste alla ledare som leder ungdomslag ha ett s k "KUL-Kort". Har man inte kortet, blir man uppvisad på läktaren och utan ledare vid bänken får man inte spela matchen.
Bertil & Malte måste ta tag i denna fråga per omgående och gå igenom vilka ledare i föreningen som måste gå utbildningen.
Heddan har kontroll idag och kommer att anmäla minimalt antal ledare som måste gå.
Block 1 är den 3/10 (1 deltagare) och BUL 1 är den 17/10 (4 deltagare).

4. Information från Ordförande

- Föreningen har skickat tre stycken på förbundsdomarutbildning.
Kostnaden för utbildningen dras av på arvodet i efterhand. Domarna betalar på så sätt sin egen utbildning.
- Hur får vi in "stödmedlemmar" i föreningen?
En idé kan vara ett kort som ger gratis inträde på damlagets hemmamatcher.

5. Sammanslagningen med Skogsgymnastiken

- Inget nytt att rapportera förutom att vi får igång ett juniorlag.
- Lena nämnde att risken finns att Skogsgymnastikens spelare väljer att gå till andra föreningar istället för Per-Ols United IBF p g a att de inte vill gå till Per-Ols, utan vill gå till en "ny" förening. Detta är något som Heddan & Rickard måste ta med i sitt fortsatta arbete.



6. Övriga frågor

- Sekretariatet. Skall vi köpa tjänsten från Indoor för 9.400 SEK?
Totalt handlar det om 83 st matcher och vi enades om att köpa tjänsten.
Eventuell kringkostnader står Indoor för.
Pia gör i ordning ett avtal som föreningen & Indoor skriver på.
- Avtal med Rönby om deras matcher i Fagerstahallen.
Avtalsförslaget som Rönby skrivit för de båda matcherna den 25/20 (Elitlaget samt deras lag i division 1) skulle innebära en kostnad på 7.000 (*domararvode 5.600 + hallhyror 1.400*) SEK + reskostnaderna.
Rönby tar 60:- för elitmatchen och 20:- för division 1 matchen.
Elitlaget möte Kais Mora och division 1 laget möter Borlänge.

En beräkning med 50:- i inträde för båda matcherna skulle ge 10.000 vid 200 besökare.
Vi kommer att sprida information om matchen via affischer, hemsidan etc.

En enig styrelse sade Ja till att teckna avtalet.

Att göra lista

Ärende	Ansvarig
Förslag till betalning av domararvode. Idéer från samtliga.	Samtliga
Prata med fler personer om matcharrangörsansvaret	Heddan
Prata med Bertil och sammanföra honom med Malte Wahlbäck	Thomas
Idéer kring stödmedlemmar	Samtliga
Skriva avtal med Indoor	Pia

Fagersta 2009-09-21

Thomas Liljeqvist
Sekreterare